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Acta del Consell de Departament de Ciències Agràries i del Medi Natural 

Número de la sessió: 105 

Data: dimecres 24 de Juliol de 2019 

Hora: 10.30 h 

Lloc:  seminari TC1226DS 

 

 

Assisteixen:  

Arbona Mengual, Vicent 

Camañes Querol, Gemma 

Cerezo García, Miguel 

Fernández Crespo, Emma 

García Agustín, Pilar 

González Guzmán, Miguel 

Hurtado Ruiz, Mónica 

Llorens Vilarrocha, Eugenio 

Pastor Fuentes, M. Victoria 

Pérez Clemente, Rosa M. 

Sánchez Bel, Paloma 

Scalschi, Loredana María 

Vicedo Jover, Begonya 

 

 

Excusen l’absència: 
Alamar Rocati, Sergio 

Jaques Miret, Josep Anton 

 

 

Ordre del dia: 

 

1. Lectura i aprovació, si escau, de les actes de les sessions anteriors. 

 

L’acta del Consell anterior s’aprova per assentiment. 

 

2. Informe de la Direcció i dels representants del Departament a les diferents  

comissions. 

 

El professor Miguel Cerezo informa que el cap dels tècnics de la OTOP José Roger ha 

atès les nostres demandes respecte a la distribució del nou espai de recerca a la planta 

baixa de l’edifici TC, s’ha quedat de tornar a reunir-nos per a definir la configuració 

definitiva de l’espai. 

 

S’informa que la plaça de Professor Ajudant Doctor Tipus I convocada en l’àrea de 

Producció Vegetal l’ha guanyada María Fernanda López Climent. 

 

S’informa també que en la darrera CEP es va aplaçar l’aprovació de la llista d’afinitat 

d’àrees de coneixement. Es recorda que la funció d’aquesta llista és la de proporcionar 

una referència a les comissions de contractació i altres processos de selecció de personal 
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de cara a noves contractacions de personal, i també per a la constitució de les comissions 

de contractació i així evitar tindre que dur membres externs a la UJI per temes d’afinitat 

d’àrees de coneixement. El professor Miguel Cerezo esmenta els comentaris dels 

professors Mónica Hurtado, Josep Jaques i Salvador Roselló d’incloure l’àrea de 

Producció Vegetal dins del grup d’afinitat amb altres àrees. 

 

Informe Comissió Científico-tècnica SCIC (12/07/2019) 

/ 

El professor Vicent Arbona, en substitució del professor Victor Flors, representant del 

nostre departament a la Comissió del SCIC, informa: 

 

- El SCIC compta amb un pressupost anual de 75,000 € (+ 50,000 € per a 

imprevistos) que s’empra per al manteniment de l’equipament disponible i 

afrontar reparacions. A més a més, des d’enguany, el SCIC gestiona els gasos 

tècnics de tota la Universitat a través dels tècnics de cada departament (en el nostre 

cas, Querubina Meroño), per a la qual cosa disposa de 150,000 € addicionals. 

- L’avantatge d’adquirir equipament nou és que en 2 o 3 anys, amb els contractes 

de manteniment, no hi ha problemes a l’hora d’afrontar recanvis o reparacions 

costoses. 

- Es fa referència a tot l’equipament nou que s’ha adquirit a través del finançament 

IDIFEDER: equips de caracterització química (espectroscopi RAMAN, etc...) i 

equips d’espectrometría de masses (LC/QTOF i GC/QTOF). 

- S’informà que van a publicar-se noves convocatòries per a l’adquisició 

d’equipament i infraestructura seguint un model de cofinançament, la UJI 

prioritzarà les peticions segons els criteris següents: 1) adequació de la petició a 

les necessitats dels sol·licitants i a la disponibilitat d’equipament en la universitat, 

2) establiment de polítiques d’ús obert, 3) es prioritzaran aquelles peticions 

destinades a la renovació d’equipament així com 4) aquell equipament la 

instal·lació i funcionament del qual no requereixca personal. 

- Actualment el personal del SCIC es composa dels funcionaris i de dos persones 

de recolzament, contractades per l’acció ‘Empleo Juvenil’: Ileana Recalde, que 

acaba el seu contracte enguany, i Ricard Romero de 2019 a 2021.  

- Front la petició de diversos grups de la universitat de la renovació del centre de 

càlcul i que aquest siga part de l’SCIC, es proposa la contractació d’un tècnic per 

al seu manteniment i funcionament, aquest tècnic estarà un màxim de 3 anys. 

- En Setembre es presentarà la modificació de les tarifes per al proper 2020. En 

aquest punt cal tindre en compte que el pagament dels serveis del SCIC amb diners 

procedents d’un projecte article 83, comportaran que aquests es tarifen com a 

extern i, per tant, tarifa B, més cara. 

 

Comissió de Grau de Medicina (2/07/2019) 

 

El professor Vicent Arbona, assisteix en substitució del professor Miguel Cerezo. El més 

destacable és la inscripció de la titulació de Grau en Medicina a la Societat Española de 

Educación Médica (SEDEM), la qual cosa implica la possibilitat d’enviar una 

comunicació docent, dins de l’àmbit de la medicina, de forma gratuïta per a professors 

del Grau en Medicina.  

 

Reunió de la CAI de Ciències 27/06/2019 
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Renovació representats de cadascuna de les àrees: De l’àrea de Biologia la representant 

és la professora Pilar García i d’Agronomia el professor Salvador Roselló.  

 

S’informa que algun tutor no ha enviat l’informe de tesi doctoral i, aleshores, el candidat 

s’ha avaluat com a no favorable, front a aquesta avaluació es pot interposar un recurs. 

 

Junta de Centre Escola Superior de Tecnologia i Ciències Experimentals (8 /7/2019) 

 

- S’informa que s’han escomès les millores en les aules d’informàtica, en la 

cafeteria que passarà a ser autoservei. 

 

- S’informà de que s’han encetat accions de reforçament acadèmic  

 

- Arran d’un comentari del professor Francesc Fabregat, la directora de l’ESTCE 

Amèlia Simó, creu convenient que es cree una comissió en la que es puga estudiar 

la implantació de nous graus a l’Escola, i que actue com a filtre, a títol informal i 

sense cap poder de decisió. Aquesta comissió estaria formada per l’equip de 

direcció, representant de la CANOE i representants d’alguns dels departaments, 

en concret els directors dels departaments de Ciències Agràries i del Medi Natural, 

Matemàtiques, Informàtica i Física. 

 

- S’aproven les activitats extraacadèmiques 

 

- S’ha rebut l’informe favorable de l’ANECA per a les modificacions de la titulació 

Grau en Arquitectura Tècnica 

 

- S’aproven les guies docents 

 

- S’aprova la constitució de coordinadors de titulació 

 

Reunió amb Ximo Gual, vicerector d’ordenació acadèmica i professorat (5/7/2019) 

 

El vicerector va convocar als directors de departament per a informar de l’apertura del 

procés d’avaluació docent (Docentia) que es renovarà el proper any 2020. Fins ara, el 

sistema no discriminava per categories ni tampoc considerava cap acció per a les 

avaluacions insuficients. Aquest programa té un cost de 65,000 €/any i la proposta és que 

siga telemàtic, de la següent manera: 1er semestre, majoritàriament telemàtic encara que 

es podrà decidir si fer-ho presencial. La resta del professorat s’avalua calculant la mitjana: 

per una banda es destacarà el professorat amb una nota un 50% per sota de la mitjana del 

seu departament, el professorat amb una nota un 50% per damunt i, finalment, el 

professorat amb la millor nota (un 10% del total) constituirà el professorat de referència. 

A priori, aquests canvis no suposaran variacions en els resultats, segons la opinió del 

vicerector. El professorat amb nota insuficient es penalitzarà dificultant-los l’accés a 

projectes USE i com a coordinadors de PAU, obtenció de permisos. Aquest professorat, 

haurà de fer cursos de formació i en cas dels associats es baixarà la seua dedicació fins 

un mínim de 6 cr. 

 

La professora Mónica Hurtado pregunta sobre el professorat que està exempt d’avaluar-

se i què passa amb els casos en els que els alumnes no contesten; el professor Miguel 

Cerezo contesta que en eixe cas es prendrà la mitjana de l’avaluació dels cursos anterior.  
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Les enquestes s’obren durant un mes, es recomana que al final de curs encara que al 

respecte hi ha un poc de controvèrsia. Obrir un període de 15 dies és el més convenient o 

a l’acabament del semestre, sempre i quan es faça de forma justificada.  

 

El professor que tinga moltes assignatures i més d’una obligatòria, es podrà avaluar 

només d’aquella que tinga més crèdits. Tampoc és obligatori avaluar-se si el POD és 

menor de 3 crèdits.   

 

La professora Pilar García pregunta si es pot sol·licitar l’ordre del dia abans del Consell 

de Govern. 

 

Sobre l’enquesta, es planteja el dubte d’alumnes que no han assistit mai a classe o poc i 

que la contesten sense coneixement de causa sobre l’activitat docent. L’enquesta inclourà 

una pregunta inicial en la que l’alumnat tindrà que indicar el percentatge d’assistència a 

classe.  

S’informa que, l’enquesta, les preguntes de satisfacció general de l’alumnat s’han 

fusionat. 

 

Comissió d’Estudis i Professorat (16/07/2019) 

 

S’aprova la modificació de la normativa d’avaluació de la docència amb 22 vots a favor, 

3 en contra i 6 abstencions. 

 

Vicerectorat d’estudis  

 

- La vicerectora Isabel García informa sobre la titulació CAFE, Ciències de 

l’Activitat Física i l’Esport, segueix a l’espera de l’informe de l’ANECA. El 

vicerectorat s’ha posat ja en contacte amb l’ANECA per a reclamar-lo.  

 

- Al respecte, a partir d’ara, l’ANECA sol·licitarà un pla de POD, justificat i amb 

compromís de 4 anys. Han aplicat aquesta normativa a CAFE abans d’aprovar-la. 

 

- S’aprova un curs de formació dins l’àmbit de la cirurgia. 

 

- S’aprova la convocatòria de projectes de millora docent per a l’any 2020. Les 

modalitats seran: A. A nivell de titulació o de centre, B. Els habituals, a títol 

individual i C. Sol·licitats per GIEs o SPIEs. 

 

+ S’aproven ajudes per a clubs de lectura. 

 

+ En la dotació per a GIEs s’han establert 300 €, però s’ha de revisar ja que s’han 

detectat GIEs sense activitat en la millora docent. 

 

+ No caldrà dur les comunicacions als congressos ja que sovint hi ha projectes 

que no tenen cabuda en un congrés docent. 

 

+ S’ha reduït el formulari per a emplenar l’informe final.  
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+ La participació de professorat extern a la UJI ha d’anar adequadament 

justificada. 

 

+ Els projectes són d’un any de durada i poden tindre continuïtat per a l’any 

següent. 

 

+ S’especifica de forma clara en quins aspectes es poden gastar els diners. 

 

S’aprova l’extinció del Màster en Economia 

 

S’aprova la modificació del Grau en Arquitectura Tècnica 

 

 Més compartició d’assignatures 

 Modificació d’algunes assignatures incloent aspectes de sostenibilitat, medi 

ambient i domòtica 

 

Vicerectorat d’estudiants 

 

Informa la vicerectora d’estudiants: 

 

- Les PAU d’enguany han sigut molt tranquil·les i no s’ha produït cap incident. 

- La preinscripció ha ocupat el 97% de les places ofertades i, en el cas de la FCS, 

el 100%. Tots els centres han experimentat un increment en la preinscripció. 

 

- El professor Miguel Cerezo informa de la Comissió d’Intercanvi d’Estudiants i la 

intenció del canvi de normativa: disminuir el nombre de coordinadors (actualment 

hi ha un coordinador per titulació i la idea és que hi haja sols un per diversos graus 

afins) i incrementar el nombre de tutors. El canvi de normativa es planteja per a 

d’ací a 2 anys. 

 

- Informe d’alumnes entrants/sortints: Àsia i Amèrica 

 

- En Medicina, hi ha assignatures que en altres països es desglossen en vàries, la 

qual cosa dificulta el seu intercanvi. 

3. Discussió i Aprovació del POD del Departament. 

 

S’informa, es reparteix i s’aprova per assentiment. 

 

4. Hivernacles 

 

La persona sol·licitada per a recolzar en el treball de l’hivernacle, està contractada i 

treballant. 

 

5. Assumptes de tràmit 

 

Reparació de cambres de cultiu: 539.66 € i 341.22 € 

 

6. Torn obert de paraules 
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La professora Pilar García comenta que l’àrea de FV està mancada d’espai ja que el càlcul 

d’espai es fa en base al personal a temps complet que la constitueix, sense tindre en 

compte als becaris i convidats, que també ocupen espai, en total 20 persones. L’àrea de 

FV va a sol·licitar espai de despatxos i la situació podria ser anàloga en l’àrea de PV. 

Llavors, sol·licita que des del departament es faça un informe raonat per tal de sol·licitar 

més espai de despatxos. S’acorda que cada àrea faça un informe d’ocupació per a que des 

de la direcció es puga fer una petició justificada.  

 

Al respecte, comenta el director del departament, Miguel Cerezo, que on està ubicat el 

microscopi compta com un despatx doble i que l’espai disponible és el que és, ja que 

l’edifici té l’espai limitat i ocupat. 

 

La professora Paloma Sánchez apunta que ja que el departament és fort en l’atracció de 

finançament, es pot emprar com argument per a la sol·licitud de més espai. 

 

A més a més, la professora Pilar García comenta que algunes cambres de cultiu de plantes 

s’han espatllat arran la pujada de temperatures d’aquest estiu, a la qual cosa se li contesta 

que des de la OTOP recomanen que cada laboratori (grup de recerca) s’instal·le un equip 

d’aire condicionat autònom, per tal d’evitar aquests inconvenients, ja que el general sols 

té un programa i no es pot canviar de forma individual per a cada laboratori. 

 

La professora Paloma Sánchez indica que la cambra de cultiu de plantes visitable del 

soterrani té una plaga de thrips i proposa que, aprofitant les vacances d’estiu, es buida i 

es procedeixa amb la seua desinsectació. 

 

La professora Begonya Vicedo comenta que hi ha hagut una colònia d’àcars arran la 

proliferació de nius de coloms en les finestres dels despatxos i que cal buscar una solució. 


